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教育目標
	培養學生成為具有批判思考能力、全球視野、社會責任感、創新與領導以及自主解決問題能力的專業經理人才。

	教育目標
Goal
	核心能力
Objectives
	5
	4
	3
	2
	1
	N/A

	MLG1. 批判思考能力Critical Thinking
	MLO1. 學生具備定義、分析與評估問題的能力，且能收集有用的資訊並能從中學習。
Students will demonstrate their ability to identify, analyze, and evaluate. Further, they gather relevant and useful information and reflect on it.
	
	
	
	
	
	

	MLG2. 全球視野Global Vision
	MLO2. 學生理解全球經濟變化與產業潮流。
Students will demonstrate their understanding of global economic changes and the trend of industries.
	
	
	
	
	
	

	[bookmark: _Hlk317772000]MLG3. 社會責任感 Social Responsibility
	MLO3. 學生展現社會責任感。
Students will demonstrate their concerns and responsibilities toward the society.
	
	
	
	
	
	

	MLG4. 創新與領導 Innovation & Leadership
	MLO4. 學生能提出創新的想法與計畫。
Students will demonstrate innovative ideas and projects.
	
	
	
	
	
	

	
	MLO5. 學生能透過協助他人展現自己的領導能力 。
Students will be committed to and capable of equipping themselves as well as team members to achieve their leadership potential.
	
	
	
	
	
	

	MLG5. 自主解決問題能力 Independent Problem-solving
	MLO6. 學生能發掘、分析並解決問題。
Students will demonstrate the ability to explore, analyze, and solve problems.
	
	
	
	
	
	

	備註：Excellent (5), Good (4), Average(3), Unsatisfactory (2), Poor(1), N/A
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